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Kommunesammenslåing – hvordan kan idrettsrådene være til hjelp? 

Om noen år vil Lindås, Radøy og Meland kommune bli en storkommune. Idrettsrådene i de 

tre kommunene har ved flere anledninger vært samlet for å diskutere hvordan idretten kan 

bidra i denne viktige prosessen. 

Idrettsbevegelsen er landets desidert største frivillige organisasjon. Tusenvis av frivillige gjør 

en stor innsats hver eneste dag for at barn, unge og voksne skal ha et trygt og godt tilbud i 

sin fritid. Ordfører i Lindås har ved flere anledninger kalt oss frivillige for ”Gullet vårt”. 

Med dette som bakgrunn, ønsker idrettsrådene i de tre kommunene å være en aktiv 

medspiller for lokalpolitikerne og kommuneadministrasjonene. Vi ønsker å bli tatt med i 

utvalg som skal utarbeide planer for overgang til en kommune. Dagens situasjon er rimelig 

forskjellig for de tre kommunene. Eierstrukturen for anlegg er ulik, modell for drift og 

vedlikehold er ulik, tilskuddsordninger er forskjellig i de tre kommunene. Hvordan tenker vi 

oss slike utfordringer løst i en ny storkommune? Hvem skal i fremtiden planlegge, bygge, 

finansiere, drifte og vedlikeholde eksisterende og nye idrettsanlegg i storkommunen?  

Idrettsrådene har nødvendig kunnskap om det enkelte idrettslag og hvilke behov som er 

mest prekært. Idrettsrådet i Meland har over lang tid hatt et godt samarbeid med lokale 

idrettslag, de folkevalgte og kommuneadministrasjonen. Vi ser for oss at i fasen frem mot en 

ny storkommune, er det spesielt viktig med et godt og nært samarbeid til beste for alle i 

Meland kommune. Vi er her, bruk oss tidlig i fasen ”med å bygge en ny kommune” det vil 

sikre at idretten også i fremtiden kan få gode vilkår. 

Med ønske om et fortsatt godt samarbeid og takk for gode møter og diskusjoner i året som 

ebber ut. 
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